

Title (en)
DOMESTIC APPLIANCE DEVICE, A DOMESTIC APPLIANCE WITH IT AND A METHOD FOR INSTALLING A DOMESTIC APPLIANCE DEVICE

Title (de)
HAUSHALTSGERÄTEVORRICHTUNG, EIN HAUSHALTSGERÄT DAMIT UND EIN VERFAHREN ZUR MONTAGE EINER HAUSHALTSGERÄTEVORRICHTUNG

Title (fr)
DISPOSITIF FORMANT APPAREIL ÉLECTROMÉNAGER, UN APPAREIL ÉLECTROMÉNAGER LE COMPRENANT ET UN PROCÉDÉ DE MONTAGE D'UN DISPOSITIF FORMANT APPAREIL ÉLECTROMÉNAGER

Publication
EP 4015951 A1 20220622 (DE)

Application
EP 21211279 A 20211130

Priority
DE 102020215918 A 20201215

Abstract (en)
[origin: CN217110143U] The utility model relates to a household appliance device (12a-c), in particular to a household refrigerating appliance device, which is provided with at least one cover unit (14a-c), the cover unit is provided with a cover element (20a-c) for protecting a household appliance door (16a-c), and the cover element is provided with a receiving outline (22a-c) for receiving at least one part (23a-c) of the household appliance door (16a-c). In order to provide a device of this type having improved properties with respect to comfort, it is proposed that the cover unit (14a-c) has a fastening element (24a-c) for fastening at least to the front side (18a-c) of the household appliance door (16a-c).

Abstract (de)
Die Erfindung geht aus von einer Haushaltsgerätevorrichtung (12a-c), insbesondere einer Haushaltskältegerätevorrichtung, mit zumindest einer Abdeckeinheit (14a-c), welche zum Schutz einer Haushaltsgerätetür (16a-c) ein Abdeckelement (20a-c) mit einer Aufnahmekontur (22a-c) zur Aufnahme zumindest eines Teils (23a-c) der Haushaltsgerätetür (16a-c) aufweist. Um eine gattungsgemäße Vorrichtung mit verbesserten Eigenschaften hinsichtlich eines Komforts bereitzustellen, wird vorgeschlagen, dass die Abdeckeinheit (14a-c) ein Fixierelement (24a-c) zur Fixierung zumindest an einer Vorderseite (18a-c) der Haushaltsgerätetür (16a-c) aufweist.

IPC 8 full level
F25D 23/02 (2006.01); **D06F 1/10** (2006.01); **F24C 15/02** (2006.01)

CPC (source: EP)
F25D 23/028 (2013.01); **A47L 15/4265** (2013.01); **D06F 39/14** (2013.01); **F24C 15/02** (2013.01); **F25D 2400/18** (2013.01)

Citation (applicant)
DE 102011007318 A1 20121018 - BSH BOSCH SIEMENS HAUSGERAETE [DE]

Citation (search report)
• [X] WO 2019197050 A1 20191017 - BSH HAUSGERAETE GMBH [DE]
• [X] US 5303451 A 19940419 - GRAVISS KENTON J [US], et al
• [X] WO 2012025890 A1 20120301 - BSH BOSCH SIEMENS HAUSGERAETE [DE], et al
• [XD] DE 102011007318 A1 20121018 - BSH BOSCH SIEMENS HAUSGERAETE [DE]
• [X] US 2007188059 A1 20070816 - DAVIS NORMAN B [US], et al
• [X] WO 2006120082 A1 20061116 - BSH BOSCH SIEMENS HAUSGERAETE [DE], et al

Designated contracting state (EPC)
AL AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HR HU IE IS IT LI LT LU LV MC MK MT NL NO PL PT RO RS SE SI SK SM TR

Designated extension state (EPC)
BA ME

DOCDB simple family (publication)
EP 4015951 A1 20220622; CN 217110143 U 20220802; DE 102020215918 A1 20220615

DOCDB simple family (application)
EP 21211279 A 20211130; CN 202123125182 U 20211213; DE 102020215918 A 20201215